
PROTOK6t NR XXI/2017
Z SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE

ODBYTEJ W DNIU 30 MARCA 2017ROKU

W SALI POSIEDZEN URZE.DU GMINY W BUDZISZEWICACH

Liczba radnych -15

Liczba obecnych - 13//./sto obecnosci stanowi zaiqcznik do niniejszego protokotu.

Ponadto w obradach udziat wzieli:

Wojt Gminy - Marian Holak

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak

zaproszeni goscie zgodnie z lista. obecnosci oraz mieszkaricy gminy.

Porzadek obrad:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.

2. Przedstawienie porzqdku obrad.

3. PrzyjQcie protokotu z poprzedniej sesji.

4. PodJQcie uchwat w sprawach:

1) zmiany budzetu gminy na 2017 rok,

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice,

3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu,

4) zacia.gnie.cia pozyczki z budzetu paristwa na wyprzedzaja.ce finansowanie w ramach PROW

2014-2020,

5) dostosowania sieci szkot podstawowych i gimnazjow do nowego ustroju szkolnego,

wprowadzonego ustawa. - Prawo oswiatowe,

6) zaliczenia drog do kategorii drog gminnych,

7) ustalenia wynagrodzenia Wojta Gminy Budziszewice.

5. sprawozdanie z realizacji zadan z zakresu wspierania rodziny za 2016 rok oraz potrzeby zwia.zane z

realizacj^ zadania.

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziatania Przemocy w rodzinie oraz ochrony

ofiar przemocy w rodzinie na lata 2010-2016 i dziatalnosci Zespotu Interdyscyplinarnego za 2016

rok.

7. Sprawozdanie z dziatalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej w Budziszewicach za 2016 rok

oraz potrzeby w zakresie pomocy spotecznej.

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu profilaktyki i rozwia,zywania problemow

alkoholowych za 2016 rok oraz realizacji Gminnego programu przeciwdziatania narkomanii dla
Gminy Budziszewice za 2016 rok.

9. Informacja Wojta o dziataniach podejmowanych w okresie mie,dzy sesjami Rady Gminy.

lO.Zapytania i wolne wnioski.

ll.Sprawy rozne.

12.Zakoriczenie obrad.



PUNKT 1
OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM

Przewodniczqcy Rady Gminy- Piotr Jagietto- dokonat otwarcia XXI Sesji Rady Gminy Budziszewice, po

czym stwierdzit quorum informuja.c, ze na pie.tnastu radnych obecnych jest trzynastu.

PUNKT 2
PRZEDSTAWIENIE PORZ4DKU OBRAD

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poinformowat, ze do porz^dku obrad proponuje sie.

wprowadzenie jednej zmiany, a mianowicie w punkcie 4 dodanie podpunktu 7 tj. podje_cie uchwaty w

sprawie ustalenia wynagrodzenia Wojta Gminy Budziszewice.

Naste_pnie przedstawit proponowany porzgdek obrad, po czym zapytat o uwagi.

Uwag nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat kto jest za przyje_ciem proponowanego

porz^dku obrad, w wyniku czego:

• za gtosowato - 13

• przeciw - 0

• wstrzymato sie. - 0

Porzqdek obrad przyjqto.

PUNKT 3

PRZYJE.CIE PROTOKOtU Z POPRZEDNIEJ SESJI

Protokot Nr XX/2016 wytozono do wgla.du.

Przewodnicz^cy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat o uwagi.

Uwag nie zgtoszono.

Przewodnicz^cy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat kto jest za przyje_ciem protokotu z poprzedniej

sesji, w wyniku czego:

• za gtosowato - 13

• przeciw -0

• wstrzymato sie. - 0

Protokot z poprzedniej sesji przyjqto.

PUNKT 4

PODJE.CIE UCHWAt W SPRAWACH:

1) zmianv budzetu gminv na 2017 rok.

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak - omowita proponowane zmiany budzetu. Powiedziata min.

ze sa. one podyktowane realizacja. projektow oraz otrzymaniem dofinansowania na budowe.

zeroenergetycznego pasywnego budynku dydaktycznego przy Zespole Szkot w Budziszewicach w
kwocie 879.940,00zt.

Plan dochodow po zmianach wyniesie 10.571.377,69zt, z czego:

- dochody bieza.ce - 9.121.969,69zt,



- dochody majstkowe - 1.449.408,00zt.

Plan wydatkow zas proponuje sie. zwie_kszyc o 2.232.509,92zt, i po zmianach rowny be.dzie

12.930.650,61zt, z czego:

- wydatki bieza.ce-8.362.460,69zt,

- wydatki majgtkowe - 4.532.560,54zt.

Poza tym zwie.ksza sie. plan przychodow budzetu o kwote. 1.401.880,92zt. Po zamianach wyniesie on

2.555.440,92zt.

Ponadto proponuje sie. zwie.kszenie limitu wydatkow na realizacje. rocznych zadari inwestycyjnych o

kwote. 13.666,00zt.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o pytania.

Wojt - Marian Holak - dodat, ze na koniec 2016 roku zadtuzenie Gminy wynosito 560.000,00zt, zas

nadwyzka 660.000,00zt. Gdybysmy sptacili zobowi$zania to jeszcze zostatoby nam 100 tysie_cy

ztotych. Daje to obraz finansow naszej Gminy.

Przewodnicza.cy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanej w tej

sprawie przez komisje Rady Gminy.

Radna - Stanistaw Rutkowski - Przewodniczqcy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow-

poinformowat, ze cztonkowie obydwu Komisji na wspolnym posiedzeniu odbytym w dniu 29 marca

2017 roku nie wniesli uwag do projektu uchwaty w tej sprawie.

Przewodnicza.cy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany budzetu

gminy na 2017 rok, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 13

• przeciw -0

• wstrzymato sie. - 0

Uchwaty przyj^to.

Uchwata Nr XXI/123/2076 w sprawie zmiany budzetu Gminy na 2017 rok stanowi zatqcznik do

niniejszego protokotu.

2) zmianv Wieloletniei Proenozv Finansowei Gminv Budziszewice.

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak- omowita projekt uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice.

Objasnienia do Zmiany WPF stanowiq zatqcznik do uchwaty w tej sprawie.

Nast^pnie poprosita o uwagi.

Uwag nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanej w tej

sprawie przez komisje Rady Gminy.

Radna - Stanistaw Rutkowski - Przewodnicza.cy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow-
poinformowat, ze cztonkowie obydwu Komisji na wspolnym posiedzeniu odbytym w dniu 29 marca

2017 roku poparli przedmiotowy projekt uchwaty.

Przewodnicza.cy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddat go pod gtosowanie, w

wyniku czego:

• za gtosowato - 13

• przeciw -0

• wstrzymato sie. - 0



Uchwafe. przyfeto.
Uchwata Nr XXI/124/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice

stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

3) udzielenia pomocv finansowei Powiatowi Tomaszowskiemu.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze w budzecie na 2017 rok zapisane mamy zadanie pn. budowa

chodnika w miejscowosci Re_kawiec. Zadanie to be_dzie realizowat Powiat. Jezeli jednak chcemy, aby

byto ono robione musimy partycypowac w kosztach jego wykonania. Obecnie przeznaczamy na ten

eel kwote. 15 tysie.cy ztotych z przeznaczeniem na opracowanie dokumentacji projektowej. Dodat, ze

chodnik be_dzie miat dtugosc 800m, przebiegat be,dzie po prawej stronie, na wysokosci Przedszkola

be_dzie potozony po dwoch stronach ulicy.

Nadmienit ponadto, ze wykonany jest juz takze projekt przebudowy drogi powiatowej od

skrzyzowania w Budziszewicach do lasu w We,grzynowicach-Modrzewiu. Wartosc tego projektu to 12

milionow ztotych.

Radny - Janusz Trzonek - zapytat o chodnik w We_grzynowicach.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze zaprojektowany jest od posesji Antczaka do samego lasu. W

samych We.grzynowicach planowany jest po obydwu stronach drogi. W Budziszewicach od

skrzyzowania do osrodka zdrowia planowany jest nowy, dalej zas zostaje ten co jest. Przebudowa tej

drogi to daleka przysztosc ale dobrze, ze projekt juz jest.

Przewodniczgcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanej w tej

sprawie przez komisje Rady Gminy.

Radna - Stanistaw Rutkowski - Przewodniczacy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow-

poinformowat, ze cztonkowie obydwu Komisji na wspolnym posiedzeniu odbytym w dniu 29 marca

2017 roku pozytywnie zaopiniowali projekt uchwaty w tej sprawie.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie udzielenia

pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku

czego:

• za gtosowato - 12

• przeciw -0

• wstrzymato sie. -1

Uchwaty przyjqto.

Uchwata Nr XXI/125/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu

stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

4) zaciaeniecia pozvczki z budzetu panstwa na wvprzedzaiace finansowanie w ramach PROW
2014-2020.

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak - poinformowata, ze proponuje sie, zacia.gnie.cie z budzetu

panstwa w Banku Gospodarstwa Krajowego w todzi pozyczke. w wysokosci 144.951,00zt z

przeznaczeniem na wyprzedzaja_ce finansowanie kosztow kwalifikowanych zadania pod nazwa. „

Przebudowa drog na terenie Gminy Budziszewice: W^grzynowice". Sptata pozyczki nasta.p po

otrzymaniu srodkow z budzetu Unii Europejskiej.

Przewodnicza.cy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o pytania.

Pytah nie zgioszono.



Przewodnicza_cy Rady Gminy - Piotr Jagietfo - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanej w tej

sprawie przez komisje Rady Gminy.

Radna - Stanistaw Rutkowski - Przewodniczacy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow-
poinformowat, ze cztonkowie obydwu Komisji na wspolnym posiedzeniu odbytym w dniu 29 marca

2017 roku opowiedzieli sie. za przyje_ciem uchwaty w tej sprawie.

Przewodnicza.cy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zaciqgni^cia

pozyczki z budzetu panstwa na wyprzedzaja.ce finansowanie w ramach PROW 2014-2020, po czym

poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 13

• przeciw -0

• wstrzymato sie_ - 0

Uchwat$ przyjqto.

Uchwata Nr XXI/126/2017 w sprawie zaciqgniqcia pozyczki z budzetu panstwa na wyprzedzajqce

finansowanie w ramach PROW 2014-2020 stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

/Ogtoszono przerwe^./

5) dostosowania sieci szkot podstawowvch i gimnaziow do nowego ustroiu szkolneeo.

wprowadzoneco ustawa - Prawo oswiatowe. na okres od dnia 1 wrzesnia 2017 roku do dnia

31 sierpnia 2019 roku.

Inspektor - Matgorzata Wojcik - przypomniata, ze na poprzedniej sesji podejmowana byta uchwata

w sprawie projektu dostosowania sieci szkot podstawowych i gimnazjow do nowego ustroju

szkolnego, wprowadzonego ustawa. - Prawo oswiatowe, na okres od dnia 1 wrzesnia 2017 roku do

dnia 31 sierpnia 2019 roku. Uchwata ta przestana zostata do zaopiniowania todzkiemu Kuratorowi

Oswiaty. Kurator Oswiaty poinformowat, ze zaproponowane w uchwale rozwi$zania 53 zgodne z

prawem. W zwiqzku z powyzszym w dniu dzisiejszym podejmowana jest ostateczna uchwata w tej

sprawie.

Naste_pnie przedstawita tresc opinii Kuratora.

Przewodnicza.cy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o pytania.

Pytari nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanej w tej

sprawie przez komisje Rady Gminy.

Radna - Stanistaw Rutkowski - Przewodniczacy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow-

poinformowat, ze cztonkowie obydwu Komisji na wspolnym posiedzeniu odbytym w dniu 29 marca

2017 roku zaakceptowali projekt uchwaty w tej sprawie.
Przewodnicza.cy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie dostosowania

sieci szkot podstawowych i gimnazjow do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawa. -

Prawo oswiatowe, na okres od dnia 1 wrzesnia 2017 roku do dnia 31 sierpnia 2019 roku , po czym

poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 13

• przeciw -0

• wstrzymato sie. - 0

Uchwaty przyjqto.



Uchwata Nr XXI/127/2017 w sprawie dostosowania sieci szkdt podstawowych i gimnazjow do

nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawq - Prawo oswiatowe, na okres od dnia 1 wrzesnia

2017 roku do dnia 31 sierpnia 2019 roku stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

6) zaliczenia drogi do kategorii drog gminnvch.

Wojt - Marian Holak - wyjasnit, ze chodzi o droge. przez wies Teodorow od skrzyzowania z drogq

gruntowa, do skrzyzowania z drog$ powiatowa, Budziszewice - Jezow. Dodat, ze jest to oczywiscie

droga gminna, ale nie ma nadanej kategorii drogi gminnej. Nadmienit, ze jest to konieczne przy

otrzymaniu dofinansowania ze srodkow unijnych.

Przewodnicza_cy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit o pytania.

Pytari nie zgtoszono.

Przewodnicza_cy Rady Gminy - Piotr Jagietfo - poprosit o przedstawienie opinii wypracowanej w tej

sprawie przez komisje Rady Gminy.

Radna - Stanistaw Rutkowski - Przewodnicza.cy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansow-

poinformowat, ze cztonkowie obydwu Komisji na wspolnym posiedzeniu odbytym w dniu 29 marca

2017 roku pozytywnie zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwaty.

Przewodniczgcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zaliczenia drogi

do kategorii drog gminnych, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 13

• przeciw -0

• wstrzymato sie. - 0

Uchwaty przyjqto.

Uchwata Nr XXI/128/2017 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii drog gminnych stanowi zatqcznik

do niniejszego protokotu.

7) ustalenia wvnagrodzenia Woita Gminv Budziszewice.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - powiedziat, ze informowat o tej kwestii wczoraj.

Dodat, ze za chwile. odczyta projekt uchwaty w tej sprawie.

Poprosit che_tnych o zabranie gtosu.

Nikt nie zabrat gtosu.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie ustalenia

wynagrodzenia Wojta Gminy Budziszewice, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 11

• przeciw - 0

• wstrzymato sie. - 2

Uchwate. przyj^to.

Uchwata Nr XXI/129/2017 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wojta Gminy Budziszewice stanowi

zatqcznik do niniejszego protokotu.



PUNKT5
SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI ZADAN Z ZAKRESU WSPIERANIA RPDZINY ZA 2016 ROK ORAZ

POTRZEBY ZWIAZANE Z REALIZACIA ZADAN IA

Kierownik GOPS w Budziszewicach - Agnieszka Malinowska - przedstawita sprawozdanie z realizacji

zadari z zakresu wspierania rodziny za 2016 rok oraz potrzeby zwi^zane z realizacja, zadania.

Nast^pnie poprosita o pytania.

Pytari nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto -zapytat kto jest za przyje,ciem sprawozdanie z realizacji

zadan z zakresu wspierania rodziny za 2016 rok oraz potrzeb zwigzanych z realizacjq zadania ,

w wyniku czego:

• za gtosowato - 13

• przeciw -0

• wstrzymato si$ - 0

Sprawozdanie przyjqto.

Roczne sprawozdanie z realizacji zadan z zakresu wspierania rodziny za 2016 rok oraz potrzeby

zwiqzane z realizacjq zadania stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

PUNKT 6

SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI GMINNEGO PROGRAMU PRZECIWDZIAtANIA PRZEMOCY W
RODZINIE ORAZ OCHRONY OFIAR PRZEMOCY W RODZINIE NA LATA 2012-2016 I Z
DZIAtALNOSCI ZESPOtU INTERDYSCYPLINARNEGO ZA 2016 ROK

Kierownik GOPS w Budziszewicach - Agnieszka Malinowska - przedstawita sprawozdanie z

realizacji Gminnego programu przeciwdziatania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w

rodzinie za lata 2012-2016 i dziatalnosci Zespotu Interdyscyplinarnego za 2016 rok.

Nast^pnie poprosita o pytania.

Pytah nie zgtoszono.

Przewodniczacy Rady Gminy - Piotr Jagietto -zapytat kto jest za przyje_ciem sprawozdania z realizacji

Gminnego programu przeciwdziatania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie

za lata 2012-2016 i dziatalnosci Zespotu Interdyscyplinarnego za 2016 rok, w wyniku czego:

• za gtosowato - 13

• przeciw -0

• wstrzymato sie. - 0

Sprawozdanie przyjqto.

Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu przeciwdziatania przemocy w rodzinie oraz ochrony
ofiar przemocy w rodzinie za lata 2012-2016 i dziatalnosci Zespotu Interdyscyplinarnego za 2016
rok stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

PUNKT 7

SPRAWOZDANIE Z DZIAtALNOSd GMINNEGO O$RODKA POMOCY SPOtECZNEJ W
BUDZISZEWICACH ZA 2016 ROK ORAZ POTRZEBY W ZAKRESIE POMOCY SPOtECZNEJ



Kierownik GOPS w Budziszewicach - Agnieszka Malinowska - przedstawita sprawozdanie z

dziatalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej w Budziszewicach za 2016 rok oraz potrzeby w

zakresie pomocy spotecznej.

Nast^pnie poprosita o pytania.

Pytah nie zgtoszono.

Przewodnicza_cy Rady Gminy - Piotr Jagietfo -zapytat kto jest za przyj^ciem sprawozdania z

dziatalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej w Budziszewicach za 2016 rok oraz potrzeb w

zakresie pomocy spotecznej, w wyniku czego:

• za gtosowato - 13

• przeciw - 0

• wstrzymato SJQ - 0

Sprawozdanie przyje_to.

Sprawozdanie z dziatalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej w Budziszewicach za 2016 rok
oraz potrzeby w zakresie pomocy spotecznej stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

PUNKT8

SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI GMINNEGO PROGRAMU PROFILAKTYKI I ROZWIAZYWANIA

PROBLEM6W ALKOHOLOWYCH ZA 2016 ROK ORAZ Z REALIZACJI GMINNEGO PROGRAMU
PRZECIWDZIAtANIA NARKOMANII DLA GMINY BUDZISZEWICE ZA 2016 ROK

Kierownik GOPS w Budziszewicach - Agnieszka Malinowska - przedstawita sprawozdanie z realizacji

Gminnego programu profilaktyki i rozwia_zywania problemow alkoholowych za 2016 rok oraz z

realizacji Gminnego programu przeciwdziatania narkomanii dla Gminy Budziszewice za 2016 rok.

Nastepnie poprosita o pytania.

Pytah nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto -zapytat kto jest za przyj^ciem sprawozdania z realizacji

Gminnego programu profilaktyki i rozwia,zywania problemow alkoholowych za 2016 rok oraz z

realizacji Gminnego programu przeciwdziatania narkomanii dla Gminy Budziszewice za 2016 rok , w

wyniku czego:

• za gtosowato - 13

• przeciw - 0

• wstrzymato SJQ - 0

Sprawozdanie przyje_to.

Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu profilaktyki i rozwiqzywania problemow

alkoholowych za 2016 rok oraz z realizacji Gminnego programu przeciwdziatania narkomanii dla
Gminy Budziszewice za 2016 rok stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

PUNKT 9
INFORMACJA WOJTA O DZIAtANIACH PODEJMOWANYCH W OKRESIE MIE.DZY SESJAMI
RADY GMINY

Wojt - Marian Holak - na wst^pie podzi^kowat Radzie Gminy za docenienie pracy, ktora, stara SJQ

wykonywac najlepiej jak umie. Dodat, ze jest to motywacja do jeszcze lepszego dziatania.

Nast^pnie powiedziat, ze w okresie od ostatniej sesji:

• przygotowywany jest projekt i wniosek na przebudowQ drogi w Hellenowie,
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• podpisalismy umowQ na modernizacJQ drogi w Teodorowie (Bartoszowka),

• otrzymalismy dofinansowanie budowy budynku dydaktycznego przy szkole w Budziszewicach.

Jest to najwyzsza dotacja w historii gminy. Dodat, ze inwestycja ta jest jak najbardziej celowa.

Pomimo radykalnych zmian w oswiacie w liczebnosci oddziatow nic si$ nie zmieni. Od

wrzesnia nie be.dzie klasy I gimnazjum - dojdzie jednak klasa VII szkoty podstawowej. Poza

tym zmieniaj$ si§ przepisy o liczebnosci oddziatow. Najprawdopodobniej wi^c b^dzie klas

przybywato. Poza tym mozemy rozwazac mozliwosc utworzenia ztobka. Ponadto musimy

pamie,tac, ze mamy w szkole 60 uczniow z poza obwodu. Musimy WJQC robic wszystko aby

nasza szkota byta na jak najwyzszym poziomie. Mysle,, ze si$ z tego wywiqzujemy.

• Wyst^pilismy o partycypacje w kosztach budowy drag: od Teodorowi pod lasem do progi

wojewodzkiej, drogi od drogi wojewodzkie pod lasem do ulicy Letniskowej oraz drogi od

Helenowa przez las do Mierzna. Mysle^ ze jedna, z nich uda SJQ wykonac. Decyzja, ktora,

zapadnie.

• Trwaj$ prace na drogach w Teodorowie i w We,grzynowicach. Mamy na te drogi gwarancj^ 5

lat. Dobrze to wyglqda. MyslQ wie,c, ze na 10 lat wystarczy.

• Powiat obiecat, ze do korica marca naprawione zostana. drogi powiatowe.

• Nasune.ta mi sie_ po otrzymaniu sprawozdania z wykonania budzetu gminy, pewna refleksja.

Chodzi o maj^tek gminy. Na koniec 2002 roku - z wyja.tkiem dziatek - wynosit on

5.830.000,00zt. na koniec 2015 byto to przeszta 20 milionow, czyli czterokrotnie wie_cej. Jest to

obraz naszej gospodarnosci. Teraz jeszcze jak wykonamy drogi i oddamy budynek szkoty

be.dzie to blisko 30 milionow.

• Klaruje nam sie, juz takze obraz budzetu na 2018 rok. W tej chwili mamy juz na przyszty rok

zaplanowane na inwestycje 3.800.000,00zt.

• Podpisalismy umowe, na przygotowanie projektu dotycza_cego usuwania azbestu. Udziat

Gminy tym zadaniu to okoto 3 tysi^cy ztotych.

• Odbyty SJQ rozmowy z Poczta. Polska.. Chcq bowiem oby oddziat wrocit do Budziszewic.

Zaproponowalismy im dwa lokale. Ten obok biblioteki oraz ten obok Sali, w ktorej jestesmy.

Czynsz wynositby okoto 1 tysia.ca miesi^cznie.

• W Domu Ludowym zainstalowane jest trojfazowe zasilanie.

• Podpisalismy umowQ na gazyfikacje.. Wskazalismy budynki, ktore chcielibysmy przytqczyc.

• Nastgpit postQp w sprawie budowy masztu telefonii komorkowej. Mysl^, ze wiesci uda SJQ

przekazac na nast^pnej sesji.

• Odbyta si$ uroczystosc z okazji Dnia Kobiet. Uczestniczyto w niej okoto 100 pan.

• Mam w planie ztozyc wniosek o podwyzke, diet dla cztonkow Gminnej Komisji Rozwiqzywania

Problemow Alkoholowych. Obecnie dieta wynosi 88,00zt.

PUNKT 10
ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI

Radny - Wtodzimierz Janeczek - powiedziat, ze trzeba zrobic porzgdek ze sprawq szkod

wyrzqdzanych rolnikom przez zwierzyne. lesnq. Rolnicy ponoszq z tego tytutu duze straty i tak

naprawdQ nie wiedzq do kogo majq SJQ z ta, sprawq zgtaszac. Trzeba poinformowac gdzie

wystQpowac.



Wojt - Marian Holak - tak naprawde. Gmina nie moze nic w tej sprawie zrobic. Obecnie trwaja. w

sejmie prace nad projektem, ktory zaktada, ze kota towieckie be.da_ miaty obowia_zek ubezpieczania sis

od takich zdarzeri i to ubezpieczyciel be.dzie wyptacat odszkodowania z tego tytutu. Wowczas bytoby

bardziej rzetelnie.
Obecnie plany odstrzatow sa. znacznie wyzsze niz w ubiegtych latach. Zwierzyny jest bardzo duzo, nie

tylko u nas, ale w catym kraju.

PUNKT 11
SPRAWY R6ZNE

Przewodnicza.cy Rady Gminy - Piotr Jagietto - powiedziat, ze wptynejo pismo od mieszkarica gminy,

0 czym juz informowat. Przygotowana zostata odpowiedz, po czym odczytat jej projekt. Zapytat o

uwagi i poprosit o wypowiedzi.

Radny - Andrzej Bronowski - jest autor tego pisma, wie.c moze nalezatoby zapytac jego. Niemniej to

Pan udziela odpowiedzi.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - Rada udziela odpowiedzi.

Mieszkaniec - Andrzej Pteska - zapytat radna. Nawrocka, czy powinna petnic dyzury dla mieszkaricow

1 czyje petnita.

Radna - Aneta Nawrocka - powiedziata, ze dyzurow nie petnita. Dodata, ze w jej miejscowosci

wszyscy wiedzq gdzie jej szukac.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze nietadne s$ takie ,,wycieczki personalne". Powiedziat

Przewodniczqcemu, ze nie powinien na to pozwalac.

Nast^pnie wrocit do wyroku Sqdu kasacyjnego.

Mieszkaniec - Andrzej Pteska - powiedziat, ze dzisiaj uchwalona zostata w wysokosci 300 zt

podwyzka dla Wojta. Do korica kadencji b^dzie to okoto 6 tysi^cy ztotych - a na wniosek radnego

srodkow na projekt drogi nie byto. Pensja Wojta wynosi przeszto 10 tysie,cy i jeszcze dorabia w

spotkach - ale srodki na podwyzke, znalazty SJQ w 48 godzin, na projekt drogi (na wniosek radnego)

nie byto.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - wynagrodzenie Wojta ustala Rada Gminy i tylko to

mam do powiedzenia.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze mozna ludzmi manipulowac. Wracaj^c bowiem do wniosku

radnego nie byto wowczas powiedziane, ze nie ma na ten eel srodkow. Chodzito o to, aby nie

wydawac ich na projekt, ktory nie moze w tej chwili uzyskac dofinansowania.

Radny - Stawomir Sala - powiedziat, ze srodki na podwyzki zaplanowane byty w budzecie.

Mieszkaniec Gminy - Dorota Pteska- zapytata czy radna Marta Gierach zdata mandat.

Poza tym zwrocita si$ do Wojta mowia.c, ze jak Przewodniczqcy czytat skarg^ to Wojt si§ usmiechat.

A sam przeciez pisat skargi na Antoniego Macierewicza.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - jezeli jest Pani ciekawa to niech Pani zapyta Wojta -

nas to nie interesuje.

Mieszkaniec Gminy - Andrzej Pteska - powiedziat, ze chodzi o to, aby zwrocic uwagQ na to, ze Pan

Wojt rowniez pisat skargi, a wysmiewa SJQ z tych, ktorzy to robia., a kazdy ma prawo je pisac.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze skarg nie pisat. Powiedziat, ze moze be,dzie okazja zapytac o to

pana Macierewicza.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poprosit aby sprawy polityki zatatwiac po sesji.
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PUNKT 12

ZAMKNI^CIE SESJI

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - dzi^kujqc wszystkim za przybycie zamkngt XXI Sesje.

Rady Gminy.

Prot/Sfasjfpw^/o: Przewodniczgcy Rady Gminy

fotr Jagietto
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